

Polar

Cleans and shines like nothing else!



About this product

A multipurpose cleaner that powerfully removes dirt, soap scum, hard water build up, and mineral stains from a multitude of surfaces. Its non-acidic formula eliminates the risk of damaging sensitive materials. The micro-particles cleaning agents removes the toughest dirt with minimal effort and without scratching the surface. It brings a shine to any surfaces you use it on. From stainless steel to toilet bowls, urinals, sinks, washbasins, tubs, shower stalls, fixtures, ceramic tiles and countertops, Polar is up for the task! Its clinging formula grips to vertical and horizontal surfaces, offering longer dwell time for a deeper clean.

- Clings to surfaces for a deeper clean
- Quickly removes stubborn stains
- Versatile – use on a variety of surfaces
- Non-abrasive formula is safe for all surfaces
- Leaves surfaces sparkling
- Fast acting
- Powerful and efficient
- Bleach-free
- Ready-to-use
- Reduced environmental impact
- ECOLOGO Certified (UL 2759)



Codes:

50216 (1 L)
50218 (4 L)



Polar

Nettoie et briffe comme rien d'autre!



À propos du produit

Un nettoyant à usages multiples qui élimine avec puissance la saleté, les résidus de savon, l'accumulation d'eau dure et les taches minérales d'une variété de surfaces. Sa formule sans acide élimine le risque d'endommager les matériaux sensibles. Les agents de nettoyage à microparticules éliminent facilement la saleté la plus tenace sans égratigner la surface. Il fait briller toutes les surfaces sur lesquelles vous l'utilisez. De l'acier inoxydable aux cuvettes, urinoirs, éviers, bains, cabines de douche, accessoires, tuiles de céramique et comptoirs, Polar est prêt à accomplir la tâche! Sa formule adhérente s'attache aux surfaces verticales et horizontales, offrant ainsi un temps de contact plus long pour un nettoyage en profondeur.

- S'attache aux surfaces pour un nettoyage en profondeur
- Élimine rapidement les taches tenaces
- Polyvalent – utiliser sur une multitude de surfaces
- Formule non abrasive est sécuritaire pour toutes les surfaces
- Laisse les surfaces étincelantes
- Rapide
- Puissant et efficace
- Sans eau de Javel
- Prêt à l'emploi
- Impact environnemental réduit
- Certifié ECOLOGO (UL 2759)



Codes :

50216 (1 L)
50218 (4 L)